
Protokoll styrelsemöte
Datum:230829

Plats: Samuelsdals IF klubblokal

Närvarande: Maud Hallmans (sekr), Niclas Johansson (ordf), Jennie Roselius, Mattias Stenkvist (från
punkt 3), Anna Thunmarker (digitalt), Tobias Tångfelt och Anders Winqvist.

1 Ordförande öppnar mötet

2 Föregående protokoll

3 Ekonomi
- ekonomisk rapport

Positivt resultat för första halvåret. Inväntar köp av ny bokföringstjänst,
månadsfakturering av avgiften.

- ny ekonomitjänst
Den nya tjänsten är en digital tjänst som kommer innebära bättre insyn och
uppföljning, minskad sårbarhet, mm. Uppstart efter sommaren.

4 Medlemsavgifter och fakturor
- obetalda fakturor

Följs upp vid nästa faktureringstillfälle (till hösten)
- justering innebandyavgifter

Ökade kostnader för de äldsta lagen föranleder en diskussion om träningsavgift
för innebandy är i nivå med föreningens kostnader. Innebandysektionen arbetar
fram ett underlag och förslag till nästa styrelsemöte.

- futsal
Fotbollssektionen gör samma genomgång för i steg 1 futsal och steg 2 fotboll

5 Rapport från fotbollssektionen
Fotbollssektionen hade möte igår, har minskat från sex till fyra personer. Två
fredagshäng kvar för i år. Digital utbetalning av domaravgift fungerar bra.
Föreningens domaransvarige Alex har haft domarmöte med föreningens domare.
Beslut: Samuelsdals domaransvarig får en ersättning på 3000 kr per år.

- Fotbollsavslutning 24/9
Planeringen är igång. Grill behövs.

- Fotbollsvår
Mattias Wuopio från fotbollssektionen redogör för kontakt som tagits med
fotbollsvår för att påbörja diskussionen om konstgräsplan på Samuelsdals IP.

6 Rapport från innebandysektionen
Träningen är igång i några lag. Alla tider är inbokade för samtliga lag i föreningen,
samtliga tillgängliga tider uppbokade.

- lag och nyheter
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Domarutbildning kommer att genomföras 9 september för anmälda (födda 2009).
Uppföljning av utbildning för alla innebandyledare så att alla ledare ska ha korrekt
utbildning. Förbundet kommer följa upp noggrannare. Planerar utbildning i IBIS,
utrustningsdiskussion, matchtröjor, etc för ledare.

- uppstart nytt lag
Uppstart av PF17 planeras för föräldrar.

7 Diplomerad förening
- Förslag operativ handlingsplan

Handlingsplan finns framarbetad. Mattias flikar in att det finns nya rubriker och
mallar att hitta på plattformen. Spelarutbildningsplan klar. Alla ombeds gå in och
jobba vidare på sina respektive områden. Arbetet följs upp kontinuerligt på
föreningens styrelsemöten.

8 Övriga frågor
- Rapport sommarjobbare

6 sommarjobbare i samarbete med Falu kommun. Ungdomar födda 2007. Arbete
och upplägg fungerade bra. Värt att återupprepa nästa år.

- SIF mössa
400 mössor beställs från Stadium. Ledare i SIF får mössa, säljs till övriga.

- Ledarträff
15 november kl.19

- Avtal Stadium
Föreningens avtal med Stadium löper snart ut, ordföranden har blivit kontaktad för
att omförhandla avtalet. Förhandling pågår. Följs upp på nästa styrelsemöte.

9 Nästa möte
7 november 19-21

10 Ordförande avslutar mötet


